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Bidrag till ombyggnad - Skånsta ryttare 

Arbetsutskottets beslut 

Ärendet bereds vidare. 

Sammanfattning 
Bidrag till ombyggnad till Skånsta ryttare 

Beslutsunderlag 
Ekonomienheten bereder ärendet. 

Förslag till beslut 
Michaela Fletcher Sjöman (M) yrkar att ärendet bereds vidare. 

Propositionsordning 
Ordföranden Frågar om arbetsutskottet beslutar enligt Michaela Fletcher Sjömans (M) yrkande 
och finner att så är fallet. 

Expedieras 
- Skånsta ryttare 
- Akten 

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande 



Tjänsteutlåtande 

0 Österåker 

Ekonomienheten 

Datum 2014-10-06 
Dnr KS 2014/0270 

Till Kommunstyrelsen 

Bidrag till ombyggnad - Skånsta ryttare 

Sammanfattning 
Skånsta ryttare är en av de föreningar i kommunen som har flest deltagartillfällen för kvinnor samt 
verksamhet för barn och unga med funktionsnedsättning. Sedan år 2006 äger föreningen själv 
byggnaderna och arrenderar marken av kommunen. Kontorsbyggnaden har idag problem med fukt i 
yttertak och delvis även i innertak. Föreningen söker nu ett bidrag om 300 tkr från kommunen för 
att åtgärda bristerna. 

Beslutsförslag 
Kommunstyrelsen föreslås besluta 

1. Bevilja bidrag om 300 tkr avseende åtgärder av fuktproblem i tak. 
2. Återredovisning av nedlagda kostnader skall ske efter färdigställda åtgärder. 
3. Finansiera bidraget inom Kommunstyrelsens budgetram 2014. 

Bakgrund 
Föreningen Skånsta ryttare är medlemmar i Svenska Ridsportförbundet och drivs som en 
allmännyttig verksamhet. År 2005 beslutades att föreningen, istället för att hyra anläggningen av 
Armada Fastighets AB, skulle arrendera marken av kommunen och överta ägandet av byggnaderna. 
Verksamheten har sedan dess utvecklats och utökats och är idag en av de verksamheter inom 
kommunen som erbjuder flest deltagartillfällen för kvinnor. Andelen kvinnor i åldern 3-20 är 
underrepresenterad i dagens statistik avseende deltagartillfallen i jämförelse med män i samma 
åldersspann. Föreningen har nu sökt bidrag med 300 tkr baserat på offert för renoveringsåtgärder 
avseende fuktproblematik i ytter- och delvis innertak i kontorsbyggnad. 

Förvaltningens slutsatser 
Skånsta Ryttare är en viktig förening avseende deltagartillfällen för kvinnor samt barn och unga med 
funktionsnedsättning men som tyngs av omfattande underhållskostnader för anläggningen. Som ett 
led i arbetet med att främja en jämnare fördelning mellan män och kvinnor avseende 
deltagartillfällen föreslår förvaltningen därför att ett ekonomiskt bidrag beviljas. 

Bilagor 
1. Ansökan om bidrag till åtgärd av fuktproblem 

Katarina Leinar 
Ekonomichef 

Emil Sjölund 
Fastighetsekonom 
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Till 
Kommunstyrelsen 
Österåkers Kommun 

Ansökan om bidrag till åtgärd av fuktproblem 

Jag tillskriver er i min egenskap som ordförande i Skånsta Ryttare, en ideell förening 
som äger sin anläggning i Sjökarby, Åkersberga. 

Anledningen till denna ansökan om bidrag är att vi har hamnat i ett läge som blivit oss 
övermäktigt rent ekonomiskt - vi har nyligen upptäckt svartmögel i ett duschutrymme i 
anslutning till våra omklädningsrum och till det utrymme som används som kontor där 
vår personal tillbringar stor del av sina dagar med planering av verksamheten, 
ekonomisk uppföljning etc. Duschutrymmet behövs, då vi har skolelever från 
kommunens skolor som rider hos flera dagar i veckan och på grund av allergirisk etc 
behöver de kunna duscha innan de går tillbaka till skolan. Vi har tillfälligt behöva stänga 
denna möjlighet för våra elever, vilket såklart inte känns tillfredsställande. Försäkrings
bolaget är kontaktat och på deras uppmaning har vi (på egen bekostnad) utfört en 
besiktning av utrymmet. Då orsaken till mögelangreppet inte beror på något rörläckage, 
har Länsförsäkringar vänt oss ryggen och kommer inte att ersätta oss för några utlägg 
eller framtida åtgärder. Med ideella krafter har vi själva varit uppe på den krypvind som 
ligger ovanför det aktuella utrymmet och vi kan konstatera att taket till vinden (yttertaket) 
läcker på vissa ställen och måste åtgärdas omedelbart. Vi har också upptäckt att 
isoleringsnivån på krypvinden är dålig vilket gör att vi "eldar för kråkorna", någonting vi 
inte har råd med helt enkelt. 

Vi kan konstatera att yttertaket behöver läggas om helt på den del av vår anläggning 
som drabbad, ny isolering behövs på vinden och de skadade innertaken behöver 
åtgärdas och bytas ut. Någon större skada interiört har inte skett varför ovanstående 
åtgärder verkar tillräckligt för att våra omklädningsrum, duschutrymme och kontor kan 
återställas i sådant skick att det är inte är en sanitär olägenhet att vistas där. 

Skånsta Ryttare önskar därför anhålla om ett bidrag från kommunen uppgående till 
300 000 kr för renoveringsarbete enligt ovan. Våra ridande elever kan genom sådan 
åtgärd som beskrivs ovan få möjlighet att duscha efter ridlektionen och vår personal 
som sitter i angränsade rum när de har kontorstjänst riskerar inte att bli allvarligt sjuka 
av mögelangreppet. Skånsta Ryttare sätter sitt hopp till kommunen och hoppas att vi 
kan få den hjälp som vi akut behöver för att åtgärda den uppkomna situationen. 

Med vänliq hälsning 

nström 
Ordförande Skånsta Ryttare 


